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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Panie Ministrze!
Moje oœwiadczenie dotyczy sprawy œrodków finansowych na budowê mostu na Popradzie (wojewódz-

two ma³opolskie), w rejonie przejœcia granicznego z Piwnicznej Zdroju do s³owackiego Mniszka.
Mimo ograniczenia ruchu pojazdów o masie wiêkszej ni¿ 2,5 t przez przejœcie graniczne nadal prze-

-je¿d¿aj¹ samochody ciê¿arowe, niszcz¹c tym samym nadszarpniêt¹ ju¿ drogê. Ubieg³oroczna powódŸ
i towarzysz¹ce jej osuwiska nie oszczêdzi³y bowiem popularnego w regionie przejœcia. Droga zagro¿ona
jest dalszymi osuwiskami. Samochody powy¿ej 2,5 t musz¹ szukaæ innej trasy na S³owacjê i nadk³adaæ
drogi. Brak dobrego przejazdu wp³ywa tak¿e na handel przygraniczny.

Wyjœciem z zaistnia³ej sytuacji, które przywróci³oby ruch transgraniczny, jest budowa mostu na Po-
pradzie w rejonie przejœcia granicznego z Piwnicznej Zdroju do s³owackiego Mniszka, mostu, o którego
budowê od 2004 r. staraj¹ siê w³adze wspomnianej miejscowoœci.

Maj¹c to wszystko na uwadze, zwracam siê do Pana Ministra z nastêpuj¹cymi pytaniami.
1. Czy podjêto ju¿ jakiekolwiek dzia³ania zmierzaj¹ce do pozyskania œrodków finansowych na rozpo-

czêcie tego przedsiêwziêcia?
2. Czy Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad otrzyma rz¹dowe pieni¹dze na budowê mo-

stu granicznego? Strona s³owacka od dawna ma zapewnione fundusze pozyskane ze œrodków Unii Eu-
ropejskiej na realizacjê swojej czêœci inwestycji.
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